
Protokół Nr XLII

z XLII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

z dnia 29 grudnia 2021 r.

Posiedzenie XLII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1000

w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy ul. Bełskiej 22 według

poniższego porządku obrad?

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego.
4. Informacja z pracy Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego w okresie
międzysesyjnym.

5. Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady Powiatu,
dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie?
1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na

2021 r.
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata

2021-2032,
3) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie

Powiatu Bieszczadzkiego od 27 grudnia 2021r. do 01 stycznia 2023 r.,
4) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z dróg powiatu

bieszczadzkiego i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usuwania pojazdu
z drogi w 2022 roku,

5) wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie określenia zadań na które
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na
2021r„

6) powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu
na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,

7) wyrażenia zgody na wszczęcie procedury nadania sztandaru Powiatowi
Bieszczadzkiemu oraz upoważnienia Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego do
prowadzenia w tym celu działań,

8) wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych w Ustrzykach Dolnych,
9) nie wygasania niezrealizowanych wydatków zamieszczonych

w budżecie powiatu na 2021 r.
6. Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2022 r. wraz z uzasadnieniem.
7. Omówienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2022 - 2035.
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8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o w/w
projektach uchwał (pkt. 6 i 7).

9. Przedstawienie opinii i wniosków komisji -radnych.
10.Przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie opinii i wniosków komisji.
11. Dyskusja.
12. Głosowanie nad projektami uchwał!

1) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bieszczadzkiego na rok 2022,
2) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na

lata 2022 - 2035.
13. Interpelacje i pytania radnych.
14. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zakończenie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

Przewodniczący otworzył XLII Sesję Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Przywitał

Panie i Panów Radnych, Pana Starostę wraz z Zarządem, pracowników Starostwa

oraz przedstawicieli Kół Gospodyń Wiejskich Powiatu Bieszczadzkiego

i przedstawicieli Agencji Restruktmyzacji i Modernizacji Rolnictwa.

Starosta przywitał gości i powiedział, że przez kilka miesięcy prowadzona była

akcja „szczepimy się”, która była koordynowana przez Agencję Restrukturyzacji

i Modernizacji Rolnictwa i Kół Gospodyń Wiejskich poprzez organizowanie

festynów, gdzie chętni mieszkańcy powiatu mogli się zaszczepić. Liczba osób

zaszczepionych podczas festynu była znacząca iw naszym powiecie podziękowania

od premiera otrzymały dwa Koła Gospodyń Wiejskich, w Stańkowej iw Smolniku.

Starosta wręczył podziękowania od premiera Mateusza Morawieckiego

przedstawicielom Kół Gospodyń Wiejskich w imieniu własnym, Zarządu i Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Następnie Przewodniczący stwierdził quorum (14 radnych).

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 „przyjęcie porządku

obrad”.
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Pan Starosta poinformował, że do porządku obrad doszły 4 dodatkowe projekty

uchwał, które Państwo Radni otrzymali pocztą e'mail.

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. Porządek obrad poprzez głosowanie

(poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. Udział w głosowaniu

wzięło 14 radnych.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

„Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad - przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady

Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali protokół z XLI Sesji Rady

Powiatu Bieszczadzkiego. Czy w sprawie protokołu są jakieś uwagi?”

Uwag nie wniesiono. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez

podniesienie ręki) udział wzięło 14 radnych. „Za” głosowało 14 radnych. Protokół

został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4

„Proszę Państwa przechodzimy do pkt 4! Informacja z pracy Zarządu Powiatu

Bieszczadzkiego w okresie międzysesyjnym. O przedstawienie informacji z pracy

Zarządu w okresie międzysesyjnym poproszona została Pani Barbara Pasionek -

Sekretarz Powiatu, która informację z pracy Zarządu odczytała.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Do obrad dołączył Radny Pan KrzysztofWnuk.

Ad. 5, pkt 1)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2021 r.”

Zmniejsza się budżet powiatu o kwotę 701.115,46 zł.

I' Dochody - zwiększenialzmniejszenia.

Na tą kwotę składa się zwiększenia w dziale leśnictwo o kwotę - 1.280,00 zł,

transport í łączność " zwiększenia - 2.500,00 zł, różne rozliczenia =' zwiększenia --
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408.000,00 zł, oświata i wychowanie ' zmniejszenia - 17.392,00 zł, pomoc

społeczna - zmniejszenia - 1.095.503,46 zł.

Wydatki - zwiększeniaƒzmniejszenia.

Leśnictwo - zwiększenia - 1.280,00 zł, transport i łączność - zwiększenia -

2.500,00 złi zmniejszenia - 428.276,93 zł, gospodarka mieszkaniowa - zwiększenia

- 10.000,00 zł, administracja publiczna - zwiększenia - 135.388,60 zł, oświata i

wychowanie - zwiększenia - 70.000,00 zł i zmniejszenia - 17.392,00 zł, ochrona

zdrowia -~ zmniejszenia -- 2.209.867,26 zł i zwiększenia - 2.611,40 zł, pomoc

społeczna - zmniejszenia - 1.095.503,46 zł, edukacyjna opieka wychowawcza -

zwiększenia - 40.000,00 zł.

W wyniku dokonanych zmian zmniejsza się planowany deficyt o kwotę

2.788.144,19 zł, tj. do kwoty 2.731.306,34 zł.

Zmniejsza się planowane przychody budżetu o kwotę 2.638.144,19 zł, tj. do kwoty

2.030.362,17 zł.

Zwiększa się planowane rozchody budżetu z tytułu spłaty otrzymanych krajowych

kredytów ipożyczek o kwotę 150.000,00 zł, tj. do kwoty1.243.979,85 zł.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawiłPrzewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Radna Iwona Holcman'Fidor - wszystkie komisje się pochylały i wydały opinie

pozytywną.

Głos zabrała Radna Pani Teresa Krupińska - Rostocka, która zadała pytanie

dotyczące działu administracja publiczna - promocja jednostek samorządu

terytorialnego - 30 tys., to są nowe zmiany, do końca roku zostało dwa dni. Na jaki

to jest cel?

Odpowiedzi udzieliła skarbnik Pani Małgorzata Kormosz, która stwierdziła, że to

są nowe zmiany i one wynikają z realizacji projektu, który w ramach tego działu

jest realizowany ' „Bieszczady i Połoniny” i stąd potrzeba zabezpieczenia jeszcze

tych środków na opłacenie faktur.
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Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że realizowany jest ten projekt, a środki

przeznaczone są na opłacenie zakupionych witaczy.

Pani skarbnik dodała, że termin płatności faktury jest styczniowy ale żeby nie

obciążać przyszłorocznego budżetu, to Pani skarbnik chciała uregulować tą
Ifpłatnosc jeszcze w tym roku.

Projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu

Bieszczadzkiego na 2021 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak *

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 2)
Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata 2021

- 2032”.

W związku ze zmianąharmonogramu na realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa drogi

powiatowej nr 2224R Rozpucie - Ropienka w km 4+600'11+105 w m. Ropienka i Zawadka”

dokonuje się zmian, zmniejsza się limit wydatków w 2021 r. o kwotę 428.276,93 zł,

zwiększa się limit wydatków w 2022 r. o kwotę 428.276,93 zł.

W związku ze zmianą harmonogramu realizacji oraz koniecznością robót dodatkowych w
przedsięwzięciu pn.? „Budowa budynku pawilonu szpitalnego wraz z łącznikiem przy SP

ZOZ w Ustrzykach Dolnych” dokonuje się zmian, zmniejsza się limit wydatków w 2021 r.

o kwotę 2.209.8ß7,26 zł. Zwiększa się limit wydatków w 2022 r. o kwotę 2.209.867,26 zł.

Wwyniku podjętych uchwał przez Radę oraz Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego zmienia się?

2021 rok?

'dochody ogółem ' zmniejszenie o kwotę 639.885,46, z tego?

' dochody bieżące ' zmniejszenie o kwotę 639.885,46

' wydatki ogółem ' zmniejszenie o kwotę 3.428.029,65, z tego?

' wydatki bieżące ' zmniejszenie o kwotę 89.885,46
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- wydatki majątkowe ' zmniejszenie o kwotę 2.638.144,19

' planowany deficyt - zmniejszenie o kwotę 2.788.144,19

- planowane przychody budżetu - zmniejszenie przychodów jednostek

samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów

i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach o kwotę

2.638.1.44,19

' planowane rozchody z tytułu spłaty otrzymanych krajowych pożyczek

í kredytów - zwiększenie o kwotę 150.000,00, tj. do kwoty 1.243.979,85.

Upoważnia się Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego do zaciągania zobowiązań ogółem

do kwoty 35.267.686,95 zł. , w tym?

1) w 2022 r. do kwoty 29.880.063,89 zł.

2) W 2028 r. dn kwoty 5.115.248,06 zł.
3) w 2024 r. do kwoty 272.380,00 zł.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Bieszczadzkiego na lata 2021 - 2032” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 3)

Pan Wiesław Cybruch - Inspektor ds. Oświaty, Sportu i Zdrowia przedstawił
projekt uchwały w sprawie „określenia rozkładu godzin pracy aptek
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ogólnodostępnych na terenie Powiatu Bieszczadzkiego od 27 grudnia 2021r. do 01

stycznia 2023 r.”, który powiedział, że radni jak co roku przyjmują uchwałę
dotyczącą rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu

Bieszczadzkiego, w tym dyżury 'tych aptek. W kwestii rozkładu pracy aptek

i dyżurów w okresie świąt i w nocy odbyły się dwa spotkania z Panią Agnieszką

Morawską- aptekarzem powiatowym. Odbyło się również posiedzenie wszystkich

komisji, w którym również uczestniczyła Pani Agnieszka Morawska. Nastąpiły

rozbieżności co do pracy aptek w godzinach nocnych. Komisje zaproponowały pracę

aptek w godz. od 80° - 2400, natomiast ze strony aptek jest stanowisko

podtrzymujące godziny otwarcia do godz. 2200. Do podjęcia uchwały potrzebne są

opinie samorządów. Gmina Czarna i Lutowiska wydały opinię pozytywną,

natomiast Gmina Ustrzyki Dolne wydała opinię negatywną ze względu na to, że od

godz. 24 do 8 rano nie ma dostępności do usług aptecznych.

Głos zabrał Prezes Podkarpackiej Izby Aptekarskiej Pan Marcin Bochniarz. Pan
prezes powiedział, że problem dyżurów aptek pojawia się każdego roku. Zapoznał

obecnych z wykonywaniem zawodu farmaceuty. Podkreślił, że wykonywanie tego

zawodu nie polega tylko na wydawaniu produktów leczniczych z apteki, a skupia

się przede wszystkim na zapewnieniu opieki farmaceutycznej pacjentom,

bezpieczne stosowanie leków. W aptekach pracują dwie grupy zawodowe -

magistrowie farmacji, którzy mają prawo posługiwać się tytułem zawodowym

farmaceuty i technicy farmacji, jest to odrębny -zawód. Kierownicy aptek

zabezpieczają całodobowy fachowy personel, a co z tym idzie skrócenie godzin pracy
aptek ze względu na brak obsady personelu, magistrów farmacji. Na zmianie

powinno być dwóch magistrów farmacji. Ogólny wskaźnik na podkarpaciu jest 1,7,

a w Ustrzykach Dolnych ten wskaźnik wynosi 1,6. Stwierdzono, że ruch

w aptekach zanika po 23, wobec tego zasadnym jest aby skrócić godziny otwarcia.

Jeżeli Rada Powiatu zdecyduje o wydłużeniu godzin dyżurów aptek, to koszty

pokrywa Powiat.

Pani Agnieszka Morawska przedstawiła pracę aptek, podała w przeliczeniu ilość

przepracowanych przez farmaceutów godzin, tygodniowo, miesięcznie i rocznie.

Każda apteka w ciągu roku świadczy dodatkowe usługi przez miesiąc nie mając

7



dodatkowego finansowego wsparcia. Koszty te w pełni ponosi apteka. Są to koszty

ekonomiczne i personalne. Każde dodatkowe pół godziny generuje dla

pracowników aptek generuje dodatkowe dni w skali całego roku. Stąd wniosek. aby

apteki czynne były maksymalnie do godziny 2230-

Opinię Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki Społecznej do projektu uchwały

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Pani Iwona Holcman " Fidor ' opinia

Komisji była pozytywna.

Radna Pani Iwona Holcman powiedziała, że dostępność do aptek powinna być 24h

na dobę, ponieważ jest jedna apteka świadczącą usługi medyczne dla pacjenta na

cały powiat. Nikogo nie interesuje obrót nocny, tylko dostępność dla pacjenta

punktów aptecznych lub aptek. Nie chodzi o obrót z realizacji recept ale o dostęp

do podstawowych środków leczniczych.. Na dyżurze musi być magister farmacji,

a kierownik apteki musi zabezpieczyć pracę w godzinach nocnych, ponieważ

pracodawca otwierając aptekę powinien wiedzieć í powinien dysponować

odpowiednim zasadnym personelem żeby ta apteka mogła funkcjonować zgodnie

z wytycznymi, a nie na zasadzie, że otwiera się aptekę i dysponuje się tylko jednym

magistrem farmaceutą.

Szczegółowe wypowiedzi dostępne sąw wersji elektronicznej.

Stanowisko Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński, który powiedział, że po zapoznaniu się na posiedzeniu Komisji

z projektem uchwały w dniu 28.12.2021 r., w którym nie były przedstawione

godziny otwarcia aptek w godzinach nocnych, Komisja postanowiła nie opiniować

projektu uchwały.

Ponadto Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego zwraca' się z prośbą do przedstawicieli aptek z terenu Powiatu

Bieszczadzkiego aby w ramach konsensusu mającego na celu w szczególności dobro

pacjentów o podjęcie decyzji aby apteki w ramach dyżuru były otwarte do godziny

2400.
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Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że Zarząd przychylił się do decyzji

podjętych na wspólnym posiedzeniu Komisji dot. godzin otwarcia aptek, tj. do godz.

2400.

Radny Pan Zygmunt Krasowski powiedział, że przedstawiona godz. 2400 to był

wniosek radnych przedstawiony na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji

w dniu 22.12.2021 r. Radni zwrócili się z prośbą do Pana Starosty o wypracowanie

przez Zarząd kompromisu dot. godzin otwarcia aptek pomiędzy przedstawicielami

aptek, a powiatem.

Radna Pani Teresa Krupińska'Rostocka w imieniu Klubu Radnych „Aktywni dla

Bieszczad” złożyła wniosek o całodobowe otwarcie aptek.

Prezes Podkarpackiej Izby Aptekarskiej Pan Marcin Bochniarz przedstawił dwa

argumenty, a mianowicie ustawa prawo farmaceutyczne nie nakazuje

całodobowego funkcjonowania aptek, a jedynie ich dostępność w godzinach nocnych

dostosowanych do potrzeb lokalnej ludności. Wszystkie świadczenia szpitalne

i z POZ, w tym nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej finansowane są z budżetu

państwa. (Prezes kwotowo przedstawił godziny pracy aptek w porze nocnej

i świątecznej). Pan Prezes powiedział, że Izba Aptekarska projekt uchwały

zaopiniowała negatywnie i zwrócił się z prośbą do radnych o przychylenie się do

tych godzin, które wskazuje ustawodawca, czyli do godziny 2300.

Radna Pani Iwona Holcman'Fidor zwróciła się z pytaniem do Prezesa

Podkarpackiej Izby Aptekarskiej? „mówi Pan o dofinansowaniu ze środków

publicznych, a czym są obroty aptek jak nie naszymi środkami publicznymi.

Pracodawca, który otwiera aptekę i ma obroty w tej aptece, wpływy i zyski,

powinien z tych zysków zabezpieczyć pracę dyżurowąw aptece”.

Projekt uchwały w sprawie „ określenia rozkładu godzin pracy aptek

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Bieszczadzkiego od 27 grudnia 2021r. do 01

stycznia 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”
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głosowało 11 radnych, ,,wstrzymało się” 4 radnych. Uchwała została podjęta (karta

z głosowania w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 4)

Kierownik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa Pani Anna Krystian
przedstawiła projekt uchwały w sprawie „ustalenia wysokości opłat za usunięcie

pojazdów z dróg powiatu bieszczadzkiego i ich przechowywanie na parkingu

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usuwania

pojazdu z drogi w 2022 roku”.

Na podstawie ustawy Prawo o ruchu drogowym w 2022 roku określa się wysokość

opłat za usunięcie pojazdów, wysokość kosztów w przypadku odstąpienia od

usunięcia pojazdu oraz wysokość opłat za parkowanie tych pojazdów na parkingu

strzeżonym wyznaczonym przez Starostę Bieszczadzkiego. Ustalone zostały koszty

usunięcia pojazdów z drogi na koszt właściciela oraz wysokość opłaty za każdą

rozpoczętą dobę parkowania i przechowywania pojazdu usuniętego z drogi,

a przechowywanego na parkingu strzeżonym, który został wyznaczony przez

Starostę Bieszczadzkiego. Podstawą jest obwieszczenie Ministra Finansów

Funduszy i Polityki Regionalnej. Przy ustalaniu stawek Rada Powiatu

zobligowana jest do wzięcia pod uwagę konieczności sprawnej realizacji zadań, oraz

kosztów usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze powiatu. Starosta

realizuje te zadania przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub

powierza ich wykonanie zgodnie z przepisami o zamówieniach publicznych.

Uchwalone stawki odpowiadają sprawnej realizacji zadań jak również kosztom

usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze powiatu bieszczadzkiego.

Opí_nię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „ ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów

z dróg powiatu bieszczadzkiego i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usuwania pojazdu z drogi
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w 2022 roku” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5,pk± 5)
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Magdalena Wojtasik
przedstawiła projekt uchwały w sprawie „ wprowadzenia zmiany do uchwały

sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu

Bieszczadzkiego na 2021r.”

Projekt uchwały dotyczy przesunięć środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji

Osób Niepełnosprawnych z zadań, na których zostały środki. Proponuje się aby te

środki w kwocie 11.273,00 zł przesunąć na zadanie dofinansowanie na zadanie

dofinansowanie na ortopedyczne środki dla osób dorosłych 10 200 zł oraz dla dzieci

1073 zł. Jeżeli ta uchwała zostanie w dniu dzisiejszym podjęta, to do końca roku

2021 zwróci się osobom niepełnosprawnym za zakup sprzętu.

Opinię Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki Społecznej do projektu uchwały

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Pani Iwona Holcman'Fidor ' opinia

Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia zmiany do uchwały

sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu

Bieszczadzkiego na 2021r.” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wíceprzewodnicząca

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, pkt 6)

Starosta Pan Marek Andruch przedstawił uchwałę w sprawie „powołania komisji

konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych”,

który powiedział, ze ustawa obliguje nas do tego żeby w trybie konkursowym

wybrać dyrektora szpitala. Pierwszączynnością, którąnależy zrobić jest powołanie

komisji konkursowej. Podana propozycja spełnia wszystkie formalne kryteria.

Radny Pan Jacek Łeszega.

„Ja tylko swoje zdanie potwierdzę, które powiedziałem na komisji, że brak mi

w tej komisji ekonomisty, no i brak mi niestety przedstawiciela największego

samorządu w powiecie bieszczadzkim, czyli gminy Ustrzyki Dolne, nie wiem czy

mógłby to być burmistrz czy ktoś jakiś przedstawiciel wytypowany w drodze

uchwały Rady Gminy”.

Radna Pani Iwona Holcman'Fidor powiedziała, że komisja w tej sprawie

obradowała i ograniczyła się do wybrania lekarza jako członka komisji

konkursowej i rozważała, czy nie byłoby zasadne powołać do tej komisji

ekonomisty.

Starosta Pan Marek Andruch stwierdził, że komisja jest kompetentna, Pan

Arkadiusz Lupa jest przedstawicielem samorządu gminnego, jest

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

Radny Pan Jacek Łezega.

„Szacunek dla 5 wszystkich członków komisji nie podlega dyskusji, tylko Arek

Lupa nie został wybrany uchwałą Rady Gminy jako przedstawiciel gminy, także

tylko to chciałbym sprostować. Oczywiście wszyscy są kompetentni, to nie podlega

dyskusji, ale ja mogę wyrazić swoje zdanie. Brak mi po prostu przedstawiciela

największego samorządu w powiecie bieszczadzkim”

Projekt uchwały w sprawie „ powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia

konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
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Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 11 radnych, ,,wstrzymało się” 4 radnych. Uchwała została podjęta (karta

z głosowania w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 7)
Projekt uchwały w sprawie „wyrażenia zgody na wszczęcie procedury nadania

sztandaru Powiatowi Bieszczadzkiemu oraz upoważnienia Zarządu Powiatu

Bieszczadzkiego do prowadzenia w -tym celu działań” przedstawił Starosta Pan

Marek Andruch.

Starosta w imieniu Zarządu zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na rozpoczęcie

procedury wyłonienia komitetu, a następnie nadania sztandaru powiatu

bieszczadzkiego. W tym roku mamy 70 rocznicę akcji HT oraz powrotu części ziemi

bieszczadzkiej do Polski, do wspólnoty polskiej. Powiat jako wspólnota jest w to

bardzo zaangażowany i zasługuje na to aby mieć najważniejszy symbol, swój

sztandar.

Radny Pan Jacek Łeszega zwrócił uwagę na to, że jeżeli powiat chce mieć sztandar,

to musi zmienić statut, w którym jest ujęta symbolika ale brak jest wzmianki dot.

sztandaru.

Starosta Pan Marek Andruch odpowiedział, że możliwość posiadania sztandaru

wynika z ustawy, a statut należy uzupełnić nie zamykając możliwości

procedowania nadania sztandaru.

Projekt uchwały w sprawie „ wyrażenia zgody na wszczęcie procedury nadania

sztandaru Powiatowi Bieszczadzkiemu oraz upoważnienia Zarządu Powiatu

Bieszczadzkiego do prowadzenia w tym celu działań” odczytała Pani Anita

Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”
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głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Radny Pan Zygmunt Krasowski powiedział, że musi być uzupełniona kolejność

działań, które podejmie Zarząd, ponieważ musi być zmiana w statucie w formie

uchwały.

Ad. 5, pkt 8)

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych

w Ustrzykach Dolnych przedstawił Wicestarosta Pan Artur Woźny.

Powiat Bieszczadzki jest właścicielem nieruchomości niezbudowanej oznaczonej

w ewidencji gruntów i budynków jako działki od nr 234/7 do 234123. Na

przedmiotową nieruchomość wydana jest decyzja o warunkach zabudowy, która

dopuszcza budowę 16 murowanych garaży w zabudowie szeregowej. Nieruchomość

mieści się przy ul. Łukasiewicza. Sprzedaż powyższej nieruchomości będzie

obejmować 16 działek od nr 234/7 do 234122. Działki te będzie można wykupić,

natomiast każdy z właścicieli wymienionych działek będzie posiadał udział w 1/16

w działce 243/23, stanowi ona dojazd do pozostałych działek, na których będą

stawiane garaże. Dojazd do drogi publicznej stanowić będzie działka należąca do

Skarbu Państwa. Jest tam ustanowiona służebność przejazdu przez tą działkę.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych

w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, pkt 9)

Projekt uchwały w sprawie „nie wygasania niezrealizowanych wydatków
zamieszczonych w budżecie powiatu na 2021 r.”

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiony został na wspólnym posiedzeniu

Komisji. Pytań i uwag do projektu uchwały nie było.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „nie wygasania niezrealizowanych wydatków

zamieszczonych w budżecie powiatu na 2021 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak *

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 15 radnych. „Za”

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutowąprzerwę.

Ad. 6
Projekt uchwały budżetowej na 2022 rok przedstawiła skarbnik Pani Małgorzata
Kormosz.
„Konstruując budżet na 2022 rok w pierwszej kolejności zabezpieczone zostały
wydatki na bieżące funkcjonowanie i realizowanie zadań przez jednostki

budżetowe tj.?

'I zadania w zakresie oświaty i edukacji (Zespół Szkół Licealnych,

Bieszczadzki Zespół Szkół Zawodowych, Bieszczadzki Zespół Placówek

Szkolno'Wychowawczych, Poradnia Pedagogiczno-Psychologiczna)

1' zadania w zakresie utrzymania infrastruktury drogowej (Powiatowy Zarząd

Dróg)

'I zadania w zakresie pomocy społecznej (Powiatowe Centrum Pomocy

Społecznej, Dom Pomocy Społecznej)

1 zadania w zakresie polityki społecznej (Powiatowy Urząd Pracy)
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I zadania w zakresie administracji publicznej (Starostwo).

Wszystkie te wydatki zgodnie z ustawą o finansach publicznych wydatki bieżące

i zgodnie z tą ustawą nie mogą być one wyższe od dochodów bieżących. Poziom

dochodów bieżących kształtują otrzymywane przez powiat z budżetu państwa

subwencje (oświatowa, wyrównawcza i równoważąca), dotacje na zadania zlecone

oraz dofinansowanie zadań własnych, udziały w PIT, CIT i tzw. dochody własne

powiatu, które stanowią opłaty komunikacyjne, opłaty za wydanie prawa jazdy,

wpływy z opłat eksploatacyjnych i za wydane koncesje i licencje, opłaty geodezyjne.

Mimo że potrzeby w zakresie zadań bieżących, chociażby w zakresie utrzymywania

dróg są dużo większe i musi być znaleziony tzw. „złoty środek” ponieważ ciągle

musimy przestrzegać podstawową zasadę ustawy o finansach publicznych, to

znaczy, że wydatki bieżące nie mogąbyć wyższe od dochodów bieżących.

Dzięki pozyskiwaniu środków zewnętrznych można realizować inwestycje, ale

trzeba także zabezpieczyć na ich realizację tzw. wkład własny, który może posiadać

dwa źródła. Po pierwsze, to co nie wydamy na wydatki bieżące przeznaczymy na

inwestycje. Po drugie, zaciągniemy kredyt bądź wyemitujemy obligacje.

Dzięki pozyskaniu dużych jak na możliwości Powiatu Bieszczadzkiego środków

zewnętrznych, bo tylko w 2022 roku dysponujemy kwotą 22 mln, na inwestycje

w budżecie w 2022 roku przeznacza się ponad 30 mln, co stanowi 44,17%

planowanych wydatków ogółem. Sceptycy mogą powiedzieć, że jest to

w nomenklaturze ekonomicznej „przeinwestowanie” i pewnie jako ekonomista

patrząc tylko na cyfry się zgodzę. Ale musimy wziąć pod uwagę realia dnia

dzisiejszego. Środki unijne jak i krajowe możliwe do pozyskania prędzej czy później

się skończą. A my inwestując teraz tworzymy infrastrukturę, która służyć będzie

mieszkańcom i turystom, nam jak i kolejnym pokoleniom.”

Określa się dochody budżetu powiatu w kwocie 55.200.000,00 zł, w tym dochody

bieżące - 38.709.863,14 zł, dochody majątkowe - 16.490.136,86 zł.

Określa się wydatki budżetu powiatu w kwocie 68.716.144,19 zł, w tym wydatki

bieżące - 38.365.590,67 zł, wydatki majątkowe - 30.350.553,52 zł.

Określa się deficyt budżetu w kwocie 13.516.144,19 zł, którego źródłem pokrycia

będą zaciągane kredyty lub pożyczki i niewykorzystane środki pieniężne na

rachunku bieżącym budżetu.
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Określa się przychody budżetu w kwocie 14.894.004,19 zł, z tego przychody

jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków

nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu

w kwocie 5.541.807,83 zł.

Określa się rozchody budżetu w kwocie 1.377.860,00 zł.

Limity na pokrycie planowanego deficytu budżetu w kwocie 7.947.604,36 zł. Na

spłaty kredytów zaciągniętych w latach wcześniejszych - 1.377.860,00 zł.

Tworzy się rezerwy - ogólną - 100.000,00 zł, celową na oświatę - 140.000,00 zł,

celową na zarzadzanie kryzysowe - 60.000,00 zł.

Szczegółowa wypowiedź Pani skarbnik dostępna jest w wersji elektronicznej.

Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że konstruując budżet kierowano się

dwoma zasadami. Po pierwsze budżet powiatu jest niskim budżetem, dlatego

inwestycje, które są podejmowane są olbrzymie. Na dzień dzisiejszy jest to 30 mln.

Do tego dochodzi Polski Ład i jest to kolejne 17 mln. Jest to kwestia inwestycji na

poziomie 50 mln. Te inwestycje wymagają części wkładu własnego na różnym

poziomie, ale trzeba przeznaczyć też środki na bieżące funkcjonowanie. Trzeba

wygospodarować własne środki i sięgnąć po zewnętrzne dofinansowanie. Jest dużo

rzeczy do zrobienia, są to zadania drogowe, budowa chodników, inwestycja

w szpitalu. W ciągu kilu lat zostały zakończenie ciągów drogowych do Chwaniowa,

Ropienki, Serednicy, Brelikowa. Złożone zostały wnioski do Wsparcia Dróg

Samorządowych na drogę do Hoszowczyka, Bandrowa i droga przez Skorodne do

Lutowisk. Wszystkie trzy wnioski sąprocedowane. Jest kolejny nabór do Polskiego

Ładu i tam są zupełnie inne możliwości otrzymania środków na te same rzeczy.

Jedyną rzeczą, która jest finansowo niedobezpieczona to jest inwestycja na

szpitalu. Wychodzi deficyt 7 mln. Starosta zobowiązał się, że te pieniądze pozyska

dla szpitala i nie trzeba będzie własnych środków w to angażować. Jest to

inwestycja na poziomie 26 mln zł. Nic nie jest otwierane nowe, tylko kończy się to
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co się musi skończyć. Chodzi o to aby funkcjonowały oddziały, głownie dotyczy to

oddziałów zabiegowych, które muszą spełniać normy wyznaczane przez sanepid.

Kluczową rzeczą jest uruchomienie Bieszczadzkiego Centrum Kulturowego, które

będzie funkcjonować i wspierać działania rozwojowe powiatu. Do zakończenia tych

inwestycji nie sąwszczynane nowe.

Ad. 7

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz omówiła projekt uchwały w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 - 2035.

Obecnie obowiązuje jeszcze do 31 grudnia tego roku Wieloletnia Prognoza

Finansowa, która była prognozowana na lata 2021-2032. Teraz procedowany jest

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035. Projekt uchwały jest

w bardzo rozbudowanej formie tabelarycznej, ale można sobie wszystko

przeanalizować łącznie z dochodami, z podziałem tych dochodów na poszczególne

źródła wydatków. Mieści się to w załączniku nr 1 projektu uchwały. Natomiast

w załączniku nr 2 jest wykaz przedsięwzięć realizowanych. Zarząd został

upoważniony do zaciągania zobowiązań do kwoty 5.387.623,06 zł. W roku 2023 -›

5.115.243,06 zł, a w roku 2024 - 272.380,00 zł. Do zaciągania zobowiązań z tytułu

umów, których realizacja w roku budżetowym iw latach następnych jest niezbędna

do zapewnienia ciągłości działania jednostki, z których wynikające płatności

wykraczają poza rok budżetowy. Projekt uchwały budżetowej jak i projekt

Wieloletniej Prognozy Finansowej był opiniowany przez Regionalna Izbę

Obrachunkową, która w tych tematach wydała uchwały.

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz odczytała opinię zawartą w Uchwale

Nr 7/11/2021 z dnia 6 grudnia 2021 r. składu orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej

Powiatu Bieszczadzkiego w Ustrzykach Dolnych na rok 2022 wraz

z uzasadnieniem. Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie

stwierdził, że przedłożony do zaopiniowania projekt uchwały budżetowej Powiatu

Bieszczadzkiego na 2022 rok opiniuje pozytywnie z naniesionymi uwagami co

stanowi podstawę do uchwalenia uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.

Następnie Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał opinię zawartą
w Uchwale Nr 7/11/2021 z dnia 6 grudnia 2021 r. składu orzekającego Regionalnej
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Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały

o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata 2022 - 2035.

Projekt został zaopiniowany pozytywnie z naniesionąjedną uwagą.

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz odczytała opinię zawartą w Uchwale

Nr 7/103/2021 z dnia grudnia 2021 r. składu orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu

budżetowego Powiatu Bieszczadzkiego na rok 2022 rok. Pozytywnie została

zaopiniowana możliwość sfinansowania deficytu budżetu Powiatu Bieszczadzkiego

planowanego na 2022 rok.

Ad. 9

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan
Wiesław Sowiński odczytał opinię w sprawie propozycji budżetu Powiatu

Bieszczadzkiego na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Bieszczadzkiego na lata 2022-2035.

W dniu 28 grudnia 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów,

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego w sprawie wydania opinii na

temat uchwalenia budżetu Powiatu Bieszczadzkiego na 2021 r. i Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2032. Do Komisji Budżetu, Finansów

i Rozwoju Gospodarczego wpłynęły opinie Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki

Społecznej, Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu i Ochrony Środowiska,

Komisji Rewizyjnej. Opinie wszystkich komisji na temat uchwał w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Bieszczadzkiego na rok 2022 oraz Wieloletniej

Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata 2022 - 2035 sąpozytywne.

Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego

biorąc pod uwagę zdanie innych komisji pozytywnie opiniuje projekty uchwał

w. sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bieszczadzkiego na rok 2022 oraz

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata 2022 - 2035.
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Ad. 12, pkt 1)
Projekt uchwały w sprawie „uchwalenia budżetu Powiatu Bieszczadzkiego na rok

2022” odczytała Pani Anita Piotrowska - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za”

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Starosta Pan Marek Andruch podziękował Pani skarbnik za przygotowanie

budżetu i wszystkim Radnym. Obiecał, że dołoży wszelkich starań żeby ten budżet

realizować w miarę oszczędnie i maksymalnie efektywnie. Jeżeli Radni wyrażą

chęć dokładnego wyjaśnienia na jakim etapie finansowym jest inwestycja, co jest

realizowane, czego brakuje ijak będzie służyło lokalnej społeczności, to na bieżąco

będą o tym informowani.

Ad. 12, pkt 2)

Projekt uchwały w sprawie „Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Bieszczadzkiego na lata 2022-2035” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za”

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad.13

Radny Pan Zygmunt Krasowski złożył ustny wniosek o dofinansowanie Zespołu

Tanecznego Bandanki, reprezentacyjny zespół taneczny naszego powiatu na zakup

strojów.

Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że na funkcjonowanie zespołu powiat

przeznacza rocznie kwotę kilkudziesięciu tysięcy złotych. I w dalszym ciągu będzie

pomagał.
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Radny Pan Jaoek Łeszega złożył propozycję dotyczącą dzieła Maćka Augustyna.
Chodzi o jasnąi klarowną dystrybucję tej książki. Centrum Turystyki i Promocji

może zrobić promocję tej książki i autora.

Starosta Pan Marek Andruch poinformował, że chce mieć kontrolę dystrybucji

książki, a była ona dostępna w Starostwie Powiatowym i ponad 400 osób tąksiążkę

dostało za darmo.

Radny Pa Jacek Łeszega zaproponował żeby powołać komisję doraźnądo napisania

strategii powiatu bieszczadzkiego. I z pomocą radnych, społecznie napisać

strategię powiatu bieszczadzkiego.

Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że część zadań jest do zrobienia w ten

sposób jak zaproponował Pan Radny, ale są rzeczy, na przykład ocena

środowiskowa, do których nie mamy uprawnień. Strategia jest niezbędna do

ubiegania się o środki finansowe, ale żeby ubiegać się o środki realne trzeba mieć

tzw. strategie dla poszczególnych dziedzin. Należy się nad tym zastanowić i podjąć

decyzje.

Radny Pan Zygmunt Krasowski poprosił o prawną interpretację i odpowiedź

dotyczącą składu Zarządu. Czy osoba zajmująca stanowisko wicedyrektora

jednostki może być jednocześnie członkiem Zarządu sprawującego bezpośredni

nadzór nad tąjednostką. Czy to nie kłóci się z ustawą o samorządzie.

Starosta powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona pisemnie na to pytanie.

Radna Pani Teresa Krupińska'Rostocka zadała pytanie powtarzające się od trzech

lat dotyczące budowy chodnika Ropienka kopalnia a Ropienka szkoła. Pani Radna

dostała odpowiedź pisemną, że jakieś poczynania będę, ale potrzebna jest opinia

Wód Polskich. Drugie pytanie dotyczyło chodnika, który obecnie jest na kopalni

Ropienka, a który jest w opłakanym stanie. Pani Radna wnioskuje o te dwie

inwestycje i uważa, ze jej wniosek od początku był zasadny. Tym bardziej teraz,

gdy w okolicach Ropienki budowany jest wyciąg narciarski i gdzie rozwija się

agroturystyka, to wniosek ma mocne uzasadnienie.
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Ad. 14 - brak

Ad. 15

Radny Pan Wiesław Sowiński zadał pytanie odnośnie powołania komisji

konkursowej na dyrektora SP ZOZ w Ustrzykach Dolnych dotyczące procedur

wyłaniania dyrektora, harmonogramu czasowego jak to będzie wyglądało.

Odpowiedzi udzielił Starosta Pan Marek Andruch, " który powiedział, że do

rozjioczęcia procedury zbierze się komisja, której będzie przewodniczył

Wicestarosta i komisja opracuje procedury wyłonienia dyrektora. Procedura ta jest

opisana w ustawie.

Radny Pan Krzysztof Wnuk nawiązując do wypowiedzi przedstawicielki aptek,

która mówiła o tym ile pieniędzy jest przeznaczonych z budżetu państwa na nocną

opiekę sprawowaną u nas w ramach SP ZOZ i że nie powiedziała jednej ważnej

sprawy, że to nie jest jedna osoba, tak jak byłby dyżurujący aptekarz, tylko tam

jest lekarz, pielęgniarka i ktoś z obsługi. Chodzi o kwotę 150 zł. Za to trzeba

zatrudnić 2 lub 3 osoby.

Pan Radny Wnuk powiedział, że w trakcie posiedzenia Komisji był za

wprowadzeniem dyżurów aptek do 24.00, a dzisiaj zmienił zdanie ponieważ

w trakcie rozmów z ludźmi między posiedzeniem Komisji a dzisiejszą sesją,

ponieważ okazało się, ze ten problem zapotrzebowania leku w godzinach nocnych

istnieje.

Radny Pan Stanisław Solarz poinformował, że Bieszczadzki Związek

Komunikacyjny otrzymał dofinansowanie w kwocie 6,5 mln zł.

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda przypomniał Radnym o złożeniu planów

pracy Komisji na 2022 rok do końca roku i o terminowym składaniu oświadczeń

majątkowych.
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Ad. 16
Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda

„Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady XLII Sesji Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Protokołowała? Przewodniczący Rady Powiatu
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